

SCENTED VARNISHES  
DUFTLACK

FOLMANN

MORE  
THAN 1000  
WORDS



# SENSUAL FASCI NATION



## SCENTED VARNISHES

THE SENSE OF SMELL IS THE STRONGEST  
OF ALL SENSES

Images remain in memory longer when they are perceived in combination with scents and thus increase the recall value. In this way, scented varnish conveys a positive feeling, optimises the advertising message and increases attention. Numerous studies have shown pleasantly scented information significantly enhances the effectiveness of advertising messages. In order to make mailings, catalogues, packaging or even gift wrap more attention-grabbing, we offer you high-quality scented varnishes with microencapsulated scents.

### YOUR BENEFITS

- > Scents reinforce the advertising message
- > Scented varnishes are created with individual fragrances
- > Water- or oil-based scented varnishes for: web offset, sheet, offset, flexo, screen and gravure printing
- > Microencapsulation guarantees long-lasting and hermetic scent sealing
- > The scent is released in a targeted fashion through friction

## DUFTLACK

DER GERUCHSSINN IST DER STÄRKSTE SINN

Bilder bleiben länger im Gedächtnis, wenn sie mit Düften gekoppelt wahrgenommen werden und erhöhen so den Erinnerungswert. Auf diesem Weg vermittelt Duftwerbung ein positives Gefühl, optimiert die Werbebotschaft und steigert die Aufmerksamkeit. Zahlreiche Studien belegen, dass gut riechende Informationen die Wirksamkeit der Werbebotschaft deutlich erhöhen. Um zum Beispiel Mailings, Kataloge, Verpackungen oder auch Geschenkpapiere aufmerksamkeitsstärker zu gestalten, bieten wir Ihnen hochwertige Duftlacke mit mikroverkapselten Düften an.

### IHRE VORTEILE

- > Düfte verstärken die Werbebotschaft
- > Duftlacke werden mit individuellen Düften kreiert
- > Wasserbasierte oder ölbasierte Duftlacke für: Rollenoffsetdruck, Bogenoffsetdruck, Flexodruck, Siebdruck und Tiefdruck
- > Mikroverkapselung garantiert den dauerhaften, hermetischen Verschluss von Düften
- > Gezielte Duftfreisetzung durch Reibung

## OUR RESPONSIBILITY UNSERE VERWANTWORTUNG

Together with our customers and partners, we work on solutions for tomorrow. To this end, we research materials and develop processes that are resource-efficient and recycling-oriented. And instead of only looking at the end product, we always consider the entire value chain of our products. The measures we take in this process are not only aimed at the ecological or social footprint, but are an expression of our sustainability strategy, which is geared towards responsibility and transparency.

Gemeinsam mit unseren Kunden und Partnern arbeiten wir an den Lösungen für morgen. Dafür forschen wir an Materialien und entwickeln Verfahren, die ressourceneffizient und kreislauforientiert sind. Und statt dabei nur das Endprodukt in den Blick zu nehmen, betrachten wir stets die gesamte Wertschöpfungskette unserer Produkte. Die Maßnahmen, die wir in diesem Zuge ergreifen, zielen nicht nur auf den ökologischen oder sozialen Fußabdruck, sondern sind Ausdruck unserer auf Verantwortung und Transparenz ausgerichteten Nachhaltigkeitsstrategie.

# LEARN MORE!

[follmann.com/sustainability](https://follmann.com/sustainability)

## GOOD TO KNOW GUT ZU WISSEN

**Additional interesting product flyers for download at:**  
Weitere interessante Produktflyer zum download unter:  
**[follmann.com/downloads](https://follmann.com/downloads)**

### REALISE YOUR IDEAS WITH US

Pioneering speciality chemicals for function and design: With this competence, Follmann empowers companies around the world to achieve their goals – with tailor-made and sustainable solutions. Let's find out how we can support you!

### REALISIEREN SIE IHRE IDEEN MIT UNS

Wegweisende Spezialchemie für Funktion und Design: Mit dieser Kompetenz hilft Follmann Kunden auf der ganzen Welt, ihre Ziele zu erreichen – mit individuellen und nachhaltigen Lösungen. Lassen Sie uns gemeinsam herausfinden, wie wir auch Sie unterstützen können!

